
2015款全自动膏药贴横切机｜高速商标横切设备

产品名称 2015款全自动膏药贴横切机｜高速商标横切设备

公司名称 瑞安市德业机械厂

价格 58000.00/台

规格参数 品牌:德业
型号:PMC-800
切断方式:平切刀

公司地址 瑞安市飞云街道龙头工业区

联系电话 86-57765012275 18967756260

产品详情

 pmc-800高速横切机

high-speed cross cutter

用途：本机适用于医用无纺布的切断，亦可用塑料、纸板商标、云南白药膏药布等的横向裁切。

usage: the machine is used for slitting medical non-woven fabrics, can be used to transverse shearing for plastic film,
cardboard trademarks, plaster cloth.

特点：

本机采用又微机电脑光控定位控制制，长度面板控制，长度设定方便、定位精度高、送料稳定、张力均
匀、变频调速，整机操作方便；状态数码显示到数自动报警，并具有掉电保护计数功能。

characteristic:

the machine adopts double microcomputers to locate through photo-electricity control, controlling length with panel,
easy to set length, high accuracy at location, steady at delivering material, with even tension and regulating speed
through frequency conversion, the whole machine operates easily and simple with its steady functions; displaying
states with digital, alarming and sending out automatically on arrival of digital and with the function of protection data
when power cut.

主要技术参数：

 

项目                 

 

pmc-800



                    型号
 

制切速度（piece/min）

 

30-180
 

制切宽度（mm）

 

40-800
 

制切长度（mm）

 

10-1200
 

定位精度（mm）

 

±0.2
 

主电机功率（kw）

 

1.5
 

变频器功率（kw）

 

2.2
 

放料直流电机功率（kw）

 

1.1
 

前输送直流电机功率（w）

 

335
 

电源

 

220v 50hz
 

外形尺寸（l×w×h mm）

 

3350×1150×1100
 

毛重（kg）

 

1000
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